
 "Czym jest wolność? To wie tylko ten, kto ją stracił" - mieszkańcy Ukrainy przeżywają 

naprawdę trudne chwile. Postaram się uświadomić innych ludzi, dlaczego wolność jest taka 

ważna. 

 Pierwszym z moich dowodów jest sytuacja Polski z II wojny światowej. Ludność nie 

poddawała się do ostatniego tchu, ponieważ chcieli mieć niepodległy kraj. Zrywali niemieckie 

flagi i zamieniali na polskie, gazowali restauracje oraz kina, wykorzystując slogan: "Tylko świnie 

siedzą w kinie", a nawet używali broni w dywersyjnych misjach. Obywatele tego państwa 

strasznie się bali przegranej, lecz nawet to uczucie nic nie zmieniło, dalej walczyli zawzięcie. 

Niestety, nikt im nie pomagał, dlatego teraz trzeba pomóc Ukrainie, by nie utraciła tej wolności. 

 Kolejnym moim argumentem jest położenie Ukrainy - w ciągu kilku dni odebrano im 

wszystko. Ludzie z całej Europy, a nawet całego świata, pomagają im w różny sposób, by nie 

stracili tego, co mają. Przedstawiciele tego państwa pracują ze wszystkich sił, ponieważ muszą 

bronić swojej ojczyzny przed atakiem, potrzebują więcej broni, żywności oraz ubrań dla rodzin, 

które straciły swoje domy. Są wytrwali i silni, więc nie poddadzą się szybko, lecz, żeby to nie 

nastąpiło, musimy coś zrobić. 

 Sumując, stwierdzam, że wolność jest bardzo ważna dla każdego. Nie wszyscy ją dostali, 

dlatego każdemu trzeba pomagać, by nie myśleli, że wszystko stracone, dlatego trzeba pomóc 

Ukrainie zwyciężyć w tej wojnie. 
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